1906 ließ sich der Schmiedemeister Bernhard Krone in Spelle nieder und eröffnete eine eigene Schmiede. Damit legte er den Grundstein für das das heutige Unternehmen KRONE. 👑
Bild 1: Anna und Bernhard Krone
Bild 2: Familienportrait
🔙 Bernhard erlernte ebenfalls das Schmiedehandwerk, und zwar bei dem Schmiedemeister Bernard van Lengerich im benachbarten Emsbüren. Dessen Vater hatte schon 1860 den Grundstein für die Maschinenfabrik BvL gelegt.
Dort arbeitete Bernhard Krone auch als Geselle und bereitete sich auf die Meisterprüfung vor. Bernhard heiratete am 17. Mai 1897 Anna Evers aus Spelle. Ihre Eltern unterhielten eine kleine Landwirtschaft in Spelle, Hausnummer 55, genau an der Stelle, wo heute das Hotel Krone steht.
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In 1906, the master blacksmith Bernhard Krone settled in the village of Spelle, where he opened his own workshop. This was the foundation of what would grow into the KRONE company we know today. This was 115 years ago this year!
Photo 1: Anna and Bernhard Krone
Photo 2: Family portrait 
🔙 Bernhard also trained to be a blacksmith as an apprentice of the master blacksmith Bernard van Lengerich, in the neighbouring village of Emsbüren. The latter‘s father had already laid the foundations of the BvL machine company back in 1860. Bernhard Krone continued to work there as a journeyman, while preparing for his master examination. On May 17, 1897, Bernhard married Anna Evers from Spelle. Her parents ran a small inn in Spelle, at house number 55, where the Hotel Krone stands today.
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